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Zatím co čísla zamykající nás doma rostou, rozhodli jsme se podívat na pár faktů. Nejdříve
se podívejme na to, proč už i některými proklínaná WHO dává ruce pryč od PCR testů. Jak fungují?
PCR testy hledají genovou sekvenci o které se věří, že se nachází ve viru SARS-CoV-2. Je tam jakýsi
klíč, který se napasuje na danou genovou sekvenci a na konci klíče je fluorescenční látka, která
„zasvítí“, když se tam ten virus nachází.

Při výtěru z nosohltanu se však na tyčince zachytí nanejvýš jen pár virů. V tomto případu by
to „světélko“ bylo natolik slabé, že by volným okem nebylo viditelné. Proto pomocí cyklů amplifikace
nejdříve ty hledané genové sekvence namnoží na několik miliard. A při takovém množství se vzorek
už rozsvítí pořádně a můžete být prohlášeni za pozitivní. A o to přeci jde. Jenže kopírováním toho
mála, co stěr poskytne, dochází k chybám více jak 35.kopie. Ta je natolik zkreslená, že není její
informace relevantní. Podle dostupných informací se dnes ve světě používá 40 a více cyklů (CT), což
znamená, že je mnoho z „pozitivních“ výsledků testující v skutečnosti negativní. Říká se jim také
„falešná pozitivita“.

Tento stav je natolik alarmující, že už i samotná WHO prohlásila dne 14.12. 2020 PCR testy
za naprosto nespolehlivé a vytvářející velmi vysoké procento falešně pozitivních. Přitom u
skutečně nemocných by mělo k označení pozitivy stačit mnohem méně kopírovacích cyklů, než je
číslo 35. PCR testy označil i jejich vynálezce a držitel Nobelovy ceny Karry Mullis za nevhodné jako
diagnostický nástroj. Z toho vyplývá, že za veškerým uzamykáním stojí naprosto nepřípustný způsob
detekce viru. Už i sám doktor smrt Fauci přiznává, že CT číslo vyšší jak 35 už nedokáže detekovat
živý virus, ale pouze jeho mrtvé fragmenty, které nezpůsobují nemoc.

Pokud se ptáte, proč s tím WHO přišla až nyní a proč vůbec, pak je odpověď jasná. Začne li
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se nyní testovat správnou metodou, tedy po proběhnutém očkování, bude moci být konstatováno, že
vakcíny jsou účinné. Kdyby k vakcinaci nedošlo, a přesto se testovalo tak, jak doporučuje WHO, pak
by se ukázal obrovský pokles pozitivně testovaných a přišlo by se na to, že covid – 19 není nijak
nebezpečným onemocněním, rozhodně ne tolik, jako chřipka. Mohli bychom se vrátit k běžnému
životu. Bohužel obchod se strachem a podvádění jede na plné obrátky a těžko se to bude zastavovat.

Aby toho nebylo dost, přišly autogenní testy. Poté, co jste si přečetli první část článku, přinášíme
,,zjištění našich odborníků“. Dle studie jsou údajně antigenní testy na covid-19 jsou pro použití
vhodné. Ukázal to výzkum, který srovnával metodu PCR (výše jsme uvedli jejich obrovskou
nepřesnost) právě s antigenními testy. Ty odhalí zejména lidi, kteří mají živý virus a mohou nakazit
ostatní. U takových dosahují účinnosti až 90 procent. Mezi dostupnými typy testů se ale musí vybrat
ty přesnější. Informace zazněly na čtvrteční tiskové konferenci ke studii srovnávající 1300 vzorků
otestovaných laboratorní metodou PCR a rychlejšími antigenními testy. Studii připravila Nemocnice
Karviná-Ráj a Zdravotní ústav v Ostravě.

Bývalý ministr zdravotnictví, epidemiolog Roman Prymula, přirovnal antigenní testování s
nižší citlivostí k rybářské síti s velkými oky. „Uniknou nám menší ryby, ale ty dorostou. Proto
test děláme opakovaně,“ uvedl. Antigenní testy jsou podle něj vhodné zejména pro pravidelné
použití, například právě u seniorů, učitelů nebo zaměstnanců podniků. V současné době používaná
metoda PCR, kdy se ze vzorku izoluje RNA viru, může podle něj pozitivně detekovat tuto kyselinu i v
případě, že už se virus u nakaženého není schopen množit. Antigenní testy podle něj naopak
pozitivně vycházejí zejména u lidí s nejvyšší virovou náloží, většinou jeden den před objevením
příznaků až pět dní po jejich odeznění. Podle dřívější studie týmu pracovníků Ústavu lékařské
mikrobiologie 2. Lékařské fakulty Univerzity Karlovy a pražské Fakultní nemocnice v Motole
antigenní testy neodhalí covid-19 asi u třetiny nakažených a nemoc nepotvrdily ani u lidí s příznaky.
„Výsledky studie jsou opravdu daleko za očekáváním,“ uvedl přednosta Ústavu lékařské
mikrobiologie Pavel Dřevínek. „Dá se říct, že tři z deseti covid pozitivních pacientů, a to dokonce i
pokud mají příznaky, antigenní testy vůbec nerozpoznají,“ dodal.

Takže když si to shrneme. PCR testy jsou naprosto nevhodné k detekci onemocnění
covidem – 19 pro svou chybovost. Anitigenní testy jsou ještě nespolehlivější než PCR
testy. Jestliže PCR testování vytváří hysterii, kterou se covidománie stala realitou, pak autogenní
testování je naprostým vyhazováním peněz. Přidejme ještě distribuci testů, které jsou v USA
zakázané. A teď pozor. I při tomto záměrném falšování výsledků jsou čísla naprosto nízká k tomu,
aby byla vyhlašována epidemie. Jistě tedy chápete, o jak obrovský byznys musí jít, když se to děje. Vy
opravdu na Vánoce a Silvestra budete sedět doma?
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